

《单词百科:inscribe是什么意思?inscribe怎么发音?inscribe的解释和用法》

英语单词inscribe是什么意思?inscribe怎么读?inscribe怎么发音?简答网为您整理了inscribe的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inscribe怎么读

inscribe的读音:[n skra b]

inscribe的意思

1、vt.雕,刻;题写,题献;

inscribe的近义词

1、address n.地址;通信处;演说;称呼;

2、assign v.指派(任务);给予;

3、autograph n.亲笔签名;亲笔稿;手稿;真迹石版复制品;

4、carve v.雕刻;切下(肉片);开创(事业);铺(路);

5、chisel n.凿子, 鑿子;诈骗;

inscribe的双语例句

1、One, aggrandizement spot supervises and direct consciousness, thorough a gleam of catches contradictory interrogate to inscribe.

强化现场督办意识, 深入一线抓矛盾查问题.

2、Doodle, scribble and inscribe your memory in a special way so that you may share it.

你可以进行涂鸦,也可以随便写写,
把你们的回忆用特殊的方式记录下来,这样你们就能分享这些东西.

3、If inscribe: The old person has diabetic, what to eat more beneficial to the body?

如题: 老人有糖尿病, 吃什么对身体比较有益?

4、To inscribe or enter in the margin of a page.

在页边空白处写上一注解.

5、I told the jeweler to inscribe the ring with my name.

我叫珠宝商把我的名字刻在那只戒指上.

6、They are not something the Hallmark people would inscribe on a card.

HallMark贺卡公司的人员不会将之印在卡上.

7、The near future, agricultural if carriage car market became people anxious, inscribe.

近期, 农用运输车市场成为了人们揪心的话题.

8、In the very books in which philosophers bid us scorn fame, they inscribe their names.

正是在教导我们蔑视名声的书籍中, 哲人们题下了自己的大名.

9、This is the inscribe of Wencheng of Shanxi province governor.

这是山西省省长孙文盛的题字.

10、The inscribe person of this mail is Alibaba Ma Yun of chairman of group director bureau.

该邮件的落款人是阿里巴巴集团董事局主席马云.

11、Pisciculture, inscribe if Honghu is lasting.

养鱼, 洪湖永恒的话题.

12、In a lagoon, watermarks on mangrove roots inscribe a history of depth changes.

一个礁湖中红树林的根部记下了水位变化的历史.

13、Helping me look for a few integrated dug to inscribe is about what respect ah!

帮我找几道综合探究题是关于什么方面的呀!

14、To inscribe a poem on a painting is what painters like to do.

画家们爱在画上题诗.

15、Scarabs were used to inscribe prayers to be placed on mummies for protection against evil.

圣甲虫被用于记下祈祷放置于木乃伊内免遭邪恶的侵害.

16、Inscribe: Sign and report time.

落款: 署名和报告时间.

17、Copying the Song typeface, I inscribe my name but think about yours.

临摹宋体落款时却惦记着你.

18、Inscribe rather thereon these words " Death is the commencement of immorality! "

请在墓碑上刻上这样的话吧: “ 死亡是不朽的开端. ”

以上是简答网为您整理的inscribe怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于inscri

be的用法、inscribe的释义、i

nscribe的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/inscribe>

